
INTERPELACJA RADNEGO

w sprawie kontroli i usunięcia suchych drzew oraz gńęziprzy ulicy Zdrojowej.

S zczawnica, dnia 26.0 6.2025

Szanowny Panie Burmistrzu , 
)

Zwracam się z prośbą o pilne przeprowadzęnie kontroli stanu drzew rosnących wzdłuż
ulicy Zdrojowej. Zgłoszenia od mieszkańców oraz obserwacje własne wskazują, że z
drzew regularnie odpadają suche gńęńe, które stanowią poważne zagrożenie dla
pieszych i kierowców.

Kilkukrotnie doohodziło do sytuacji, w których suehe konary o dfugości nawet 2 metrów

spadaĘ z dużej wysokości na chodnik. Ostatnio miało miejsce zdarzenie, w którym

spadająca gńąźuderuyła w jadący samochód. Tego typu incydenty mogą doprowadzió do

poważnych obtażeń cińa, atakze uszkodzeń mienia.

W aviązku zpov,ryższym;proszę o niezwłoczne podjęci e dzińańmających na celu:

- przeprowadzenie szczęgółowej kontroli stanu zdrowotnego drzew przy ul. Zdrojowej,
: usunięcie wszystkich suchych izagażających bezpieczeństwu gńęz|
- w przypadku stwierdzenia, że dane drzewo jest suche i stanowi z,agtożenie - jego

natychmiastowe usunięcie.

Dzińaniate są niezbędne dla zapewnieni abezpieczeństwa mieszkańcom oraz furystom

odwiedzaj ącym naszą miej scowośó.
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